

6 Days
天 **5 Nights**
晚



青岛. 潍坊. 济南. 泰安. 曲阜
Qingdao . Weifang . Jinan . Tai'an . Qufu

*** 游览中国五岳之首 - 泰山**
*** 参观青岛啤酒博物馆**

无购物站, 无自费
NO SHOPPING, NO OPTIONAL

Day 01	Kuala Lumpur ~ FuZhou ~ Qingdao	(-)	第一天	吉隆坡 ~ 福州 ~ 青岛	(-)
Day 02	Qingdao ~ Tai'an	(B / L / D)	第二天	青岛 ~ 泰安	(早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Tai'an ~ Qufu ~ Tai'an	(B / L / D)	第三天	泰安 ~ 曲阜 ~ 泰安	(早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Tai'an ~ Jinan ~ Weifang	(B / L / D)	第四天	泰安 ~ 济南 ~ 潍坊	(早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Weifang ~ Qingdao	(B / L / D)	第五天	潍坊 ~ 青岛	(早 / 午 / 晚餐)
Day 06	Qingdao ~ FuZhou ~ Kuala Lumpur	(B /)	第六天	青岛 ~ 福州 ~ 吉隆坡	(早餐)

Place of Visit 景点

Qingdao 青岛 : ZhanQiao Pier 栈桥, Eight Great Passes 八大关, WuSi Square 五四广场, Xiaoyushan Hill 小鱼山, Qingdao Olympic Sailing Centre 青岛奥帆中心, Qingdao Taidong Pedestrian Street 青岛台东步行街
Qingdao Germany Governor' s Hall 青岛德国总统府 **Qingdao Beer Museum** 青岛啤酒博物馆, **ZhongShan Park** 中山公园, **Boat Cruise** 乘船海上观光,
Weifang 潍坊 : **YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan** 杨家埠民间艺术大观园.
Jinan 济南 : **Boat ride in Daming Lake** 船游大明湖, **Furong Street** 芙蓉街, **QuanCheng Square** 泉城广场. **Qushuiting St** 曲水亭街
Tai'an 泰安 : **Mt. Taishan (Cableway Up & Down)** 泰山 (缆车上下) < **South Gate** 南天门, **Jade Emperor Peak** 玉皇顶, **Heaven Street** 天街 >,
Qufu 曲阜 : **Confucius Temple** 孔庙, **Confucius** 孔府

Hotel 酒店

Jinan 济南 : **Gizan Hotel / SML (Local 5*)**, 银座佳悦酒店 / 同级 (准 5 星)
Tai'an 泰安 : **Gizan Hotel / SML (Local 5*)**, 银座佳悦酒店 / 同级 (准 5 星)
Weifang 潍坊 : **Weifang Zhongheng International Hotel/SML(4*)**, 潍坊中恒国际酒店/同级(4 星)
Qingdao 青岛 : **Gloria Plaza Hotel / SML (Local 4*)**, 城阳凯莱酒店 / 同级 (准 4 星)

Special Flavor 风味

Fisherman Banquet 渔家宴, **Jiaodong Flavor** 胶东风味, **Dumpling Banquet** 饺子宴
FarmCuisine 农家宴, **Shandong LuCai Flavor** 山东鲁菜风味, **WeiXian Flavor** 潍县风味

Tour Fare 团费 :

Departure 出发日期 :


- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide . 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游 .
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , China Domestic Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费 .


* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

无购物站。无自费



6天5晚 青岛. 潍坊. 济南. 泰安. 曲阜


第一天 吉隆坡 ~ 福州 ~ 青岛  (-) 住：城阳凯莱酒店 / 同级
前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合，办理登机手续后，乘坐班机经福州前往青岛。晚餐后，入住酒店休息。

第二天  青岛 ~ 泰安 (早/午/晚餐) 住：贝斯特大酒店 / 同级
栈桥：又名李鸿章桥，是青岛市的象征，桥身从海岸探入弯月般的青岛湾深处，桥尽头具有中国民族风格的翘角重檐建筑端庄地安坐于碧波之上，在海岸周边众多欧式建筑衬托下，尤显别致。因其由海岸直伸入海，故有「长虹远引」的美誉。

中山公园：是青岛的综合性公园。公园三面环山，南向大海。园内林木繁茂，枝叶葳蕤，是青岛市区植被景观最有特色的风景区

乘船海上观光：海上乘船游览青岛湾、远眺信号山、栈桥、小青岛、海军博物馆、等浅海景点，30分钟胜景体验，尽情欣赏青岛的红瓦绿树，碧海蓝天。


青岛德国总统府：总统府是一座典型的欧洲城堡式建筑，是德国威廉时代的典型建筑式样与青年风格派手法相结合的欧式建筑。内部布局典雅华贵，气派不凡，置身其中可享受到浓郁的欧洲宫廷气氛，迎宾馆又是一座博物馆，收藏着东西各国的稀世珍品。

第三天  泰安 ~ 曲阜 ~ 泰安 (早/午/晚餐) 住：潍坊中恒国际酒店 / 同级

孔庙：又称「闕里至圣庙」，始建于鲁哀公十七年（西元前 478 年），历代增修扩建，经两千四百余年而祭祀不绝，是中国渊源最古、历史最长的一组建筑物，也是海内外数千座孔庙的先河与范本

孔府：又称衍圣公府，是孔子家族世袭衍圣公的后代居住的宅院。孔府与曲阜孔庙、孔林合称「三孔」

泰山风景区（缆车上下）：泰山是中国五岳之首，主峰玉皇顶海拔 1547 米，气势雄伟。1987 年泰山被列入世界自然文化遗产名录。泰山也是中国唯一受过皇帝封禅的名山。无论是帝王将相，还是名人宗师，都对泰山仰慕备至。延路之风景名胜计有南天门、天街、玉皇顶等。


第四天  泰安 ~ 济南 ~ 潍坊 (早/午/晚餐) 住：银座佳悦酒店 / 同级

芙蓉街：济南最为古老和繁华的综合性商业街道

杨家埠民间艺术大观园：民俗村内有年画展示馆让您开始了解杨家埠木板年画的发展历史与分类特色，杨家埠年画的起源始自明代，具有浓郁的乡土气息、色彩对比鲜明强烈及艺术手法夸张等三个主要特色

大明湖：大明湖是济南三大名胜之一，位于老城区东北边，曾用名「莲子湖」，「西湖」，金代始称大明湖。明代重修城墙，大明湖遂成今日形貌。

曲水亭街：是泉城济南一条闻名中外的历史文化特色老街。连接大明湖、百花洲、王府池子、芙蓉街，文化气息十分浓厚。从珍珠泉和王府池子而来的泉水汇成河，与曲水亭街相依，一边是青砖碎瓦的老屋，一边是绿藻飘摇的清泉，临泉人家在这里淘米濯衣。现在的曲水亭街依然完整地保留着《老残游记》中“家家泉水，户户垂杨”的泉城风貌。曲水亭街，叫起来上口，听起来顺耳，极富文化韵味。

第五天  潍坊 ~ 青岛 (早/午/晚餐) 住：银座佳悦酒店 / 同级


五四广场：青岛新地标之一位于市政府大楼南侧，有大型草坪、音乐喷泉，以及标志性雕塑“五月的风”，以螺旋上升的风的造型和火红的色彩。对面海中有可喷百米的水中喷泉，整个景区的氛围变得宁静典雅、舒适祥和

青岛奥帆中心：此中心是用于国际或中国国内赛事的帆船比赛场地，曾是 2008 年第 29 届奥运会和 13 届残奥会帆船比赛的场地。

小青岛：因其形状像古琴，又称琴岛，现为公园。

八大关：为闻名于世的旅游疗养区，在此处有德式、俄式、英式、美式、法式、意大利式等风格迥异，或古朴、或典雅、或清新活泼的各式建筑，使得这里是在上海外滩之外，一个有名的「万国建筑博览会」

青岛啤酒博物馆：参观青岛啤酒的生产线和历史发展，还可以品尝到刚生产出来的青岛啤酒。

第六天  青岛 ~ 福州 ~ 吉隆坡 (早餐)

早上，乘车前往青岛流亭国际机场搭机经福州转机返回温暖的家。

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

NO SHOPPING. NO OPTIONAL



TOUR CODE : MF 6TTJ



6D5N Qingdao . Weifang . Jinan . Tai'an . Qufu .

DAY 1 KUALA LUMPUR ~ FUZHOU ~ QINGDAO (-)

Hotel : Gloria Plaza Hotel / SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Qingdao via Fuzhou. After dinner, transfer to hotel.

DAY 2 QINGDAO ~ TAI'AN

(B/L/D)

Hotel : Best Western Hotel / SML

ZhanQiao Pier: Also known as Li Hoong Chang Bridge, is the symbol of Qingdao city. Surrounded by many European Architectural Mansions, it looks extraordinary.

ZhongShan Park: Qingdao multi-purpose Park. Other than the South facing the sea, it is surrounded by mountains. It is also Qingdao most scenic area.

Boat Cruise : The 30 minutes boat cruise , you will enjoy the beautiful scenery around the city.

Qingdao Germany Governor's Hall: The Governor's Hall is a Classic European Castle Building, is Germany King William's typical European architectural. The museum now has Collections of the East and West countries treasures.

DAY 3 TAI'AN ~ QUFU ~ TAI'AN

(B/L/D)

Hotel : Weifang Zhongheng International Hotel / SML

Confucius Temple: It was built in 478 B C, after centuries of extension, has a history of more than 2400 years

Confucius mansion: It was the residence by Confucius family. In QUFU, Confucius mansion, Temple and Forest, that make QUFU World known.

Mt. Taishan: (by cable car) With the height of 1547 meters. Taishan is Top of the "Five Sacred Mountains". In 1987 Taishan was listed as UNESCO World Heritage. Enroute visit South Gate, Heaven Street and Emperor Top.

DAY 4 TAI'AN ~ JINAN ~ WEIFANG

(B/L/D)

Hotel : Gizan Hotel / SML

Furong Street: The oldest and business center district in Jinan

YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan. Inside this village, visitors have a better understanding of how wooden art in Ming Dynasty.

With very strong village atmosphere, very colorful are artistic expression formed a unique art.

Daming Lake: the largest lake and one of the "Three Greatest Attractions" in the city of Jinan

Qushuiting St : Is a World known historical and cultural street in Jinan. The street connecting with DaMing Lake, WangFu Bond and Furong street , very strong cultural atmosphere.

DAY 5 WEIFANG ~ QINGDAO

(B/L/D)

Hotel : Gizan Hotel / SML

Wusi Square: a large public square in Qingdao's central business district. Named after the nationwide protest May Fourth Movement that started in Qingdao, the square is best recognized by the large "May Wind" (Wuyue Feng) sculpture near the seaside

Qingdao Olympic Sailing Centre : It was constructed for Summer Olympics of year 2008 and the 13th Paralympic Games. This center has been witness of a number of successful both, national and international sports events.

Small Qingdao Island: It also has the name of 'Qin Island', because its shape is like an old qin, a kind of music instrument. It is now a park.

Eight Immortals Scenic area: The Eight Immortals Scenic area is situated at Penglai North yellow Sea, and the Changshan Island across the sea, is a Huludao surrounded by the sea. There is a Eight Immortals Bridge leading to the scenic area.

Tsingtao Beer Museum: the first professional beer museum in China, a multi-media tourist attraction comprising beer tasting, brewing archive and state of the art display area

DAY 6 QINGDAO ~ FUZHOU ~ KUALA LUMPUR (B)

Transfer to Qingdao LiuTing International Airport for your flight back to home via Fuzhou

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **

UPDATE ON :18/07/2019